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Број: 2/22 

Датум: 28.02.2024. 
 

 

 

З  А  П  И  С  Н  И  К 
 

са III  редовне седнице 

Савета Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију 

Универзитета у Београду 

одржане 29.01.2024. године 

 

 

Од 27 чланова, седници Савета је присуствовалo 20 чланова.  

 

 Чланови Савета који су присуствовали седници: проф. др Антић Слободанка,                   

проф. др Грбовић Александра. проф. др Ђоковић Сања, проф. др Ивановић Маја,                           

проф. др Исаковић Љубица, проф. др Остојић Зељковић Сања, проф. др Илић Снежана, проф. др 

Станимиров Ксенија, доц. др Арсенић Ивана, доц. др Николић Мина, доц. др Филиповић 

Божидар, ас Богетић Драгица, ас Стрижак Невена, Красић Биљана, Петровић Борис,  др Јасмина 

Милошевић; проф. др Ивана Радовановић; Таша Салом, Јована Коцић, Катарина Милошевић и 

Јован Миловановић. Оправдали су своје одсуство: проф. др Звонимир Ивановић. Седници су 

присуствовали и: проф. др Лука Мијатовић, в. д. декана; проф. др Бранка Јабла, продекан за 

науку; Сандра Блашко-Дамјановић, секретар Факултета; Славица Јовковић, шеф финансијско-

рачуноводствене службе; Александра Ђурић-Здравковић, председник Централне пописне 

комисије; Драган Јовић, председник Синдиката Факултета; Плећевић Вук, студент продекан и 

Милош Жуњић, председник Студентског парламента. 

 

 

Седница Савета је почела у 11:00 часова, уз техничку подршку аудио снимања. 
 

 

 

 

За седницу je усвојен следећи дневни ред: 

 

1) Усвајање записника са II седнице Савета одржане 28.12.2023. године; 

 

2) Разматрање и усвајање Плана рада Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију 

за 2024. годину; 
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3) Разматрање и доношење одлуке о усвајању Kоригованог ребаланса Финансијског плана 

Универзитета у Београду-Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију за 

календарску 2023. годину; 

 

4) Разматрање и доношење одлуке о усвајању Kоригованог Финансијског плана 

Универзитета у Београду - Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију за 

календарску 2024. годину; 

 

5) Усвајање Извештаја Централне пописне комисије Факултета за специјалну едукацију и 

рехабилитацију. 

 

6) Разматрање и усвајање Извештаја Комисије о појединачним студентским молбама за 

ослобађање или умањење школарине у школској 2023/24. години. 

 

7) Питања, предлози и саопштења. 

 

 

АД/1   

Дневни ред је допуњен тачком Студентског парламента. Студентски парламент је на седници 

одржаној дана 16.01.2024. уместо Нине Влаовић за члана Савета из редова студената изабрао 

Катарину Милошевић. Мандат новог члана Савета је верификован. 

АД/2   

Усвојен је записник са II седнице Савета одржане 28.12.2023. године, једногласно.  

 

АД/3 

Проф. др Лука Мијатовић, в.д. декана је укратко изложио допуњену верзију Плана рада 

Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију за 2024. годину.   

План рада Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију за 2024. годину је стављен на 

гласање и усвојен једногласно. 

АД/4 

Славица Јовковић, шеф финансијско-рачуноводствене службе, укратко је изложила основне 

детаље коригованог Ребаланса Финансијског плана Универзитета у Београду - Факултета за 

специјалну едукацију и рехабилитацију за календарску 2023. годину. 

 

Ребаланс Финансијског плана Универзитета у Београду - Факултета за специјалну едукацију и 

рехабилитацију за календарску 2023. годину је стављен на гласање и усвојен једногласно. 
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АД/5  

Славица Јовковић, шеф финансијско-рачуноводствене службе, укратко је изложила основне 

детаље коригованог Финансијског плана Универзитета у Београду - Факултета за специјалну 

едукацију и рехабилитацију за календарску 2024. годину. 

Финансијски план Универзитета у Београду - Факултета за специјалну едукацију и 

рехабилитацију за календарску 2024. годину је стављен на гласање и усвојен једногласно. 

 

АД/6  

Александра Ђурић-Здравковић, председник Централне пописне комисије је навела да је у раду 

пописних комисија на Факултету радило четири Комисије, које су сачиниле извештаје о попису 

у законски предвиђеном року. Задатак Централане пописне комисије је био да фузионише ове 

извештаје и да сачини свој Извештај. Кроз анализу извештаја пописних комисија дошло се до 

закључка да је неопходно изналажење адекватног простора за одлагање документације. Укратко 

је изложила основне податке Извештаја. 

Извештај Централне пописне комисије Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију за 

2023. годину је стављен на гласање и усвојен једногласно. 

 

АД/7 

Проф. др Слободанка Антић, председник Комисије о појединачним студентским молбама за 

ослобађање или умањење школарине у школској 2023/24. години је навела да су Факултету 

упућене три молбе и изложила садржај Извештаја Комиције.. Молба студенткиње Милице 

Милинковић је усвојена и да јој је одобрено умањење школарине од 25% за 2023/24. годину.  

Молбе студенткиња Александре Лукић и Марије Велетић су одбијене, како није било основа за 

умањење према раније утврђеним критеријумима.  

Извештај Комисије о појединачним студентским молбама за ослобађање или умањење 

школарине у школској 2023/24. години је стављен на гласање и усвојен једногласно. 

 

Пошто није било питања, предлога и саопштења проф. др Сања Ђоковић, председник Савета 

закључила је седницу. 

 Седница Савета је завршена у 11:30  часова. 

 
 

 

 

       Записник сачинила                                                                                   Председник Савета 

 

       Светлана Петровић                                                              Проф. др Сања Ђоковић 

 


